## 亞洲大學 室內設計學系 輔系課程規劃表 (114 學年度入學適用)

Minor Program Curriculum Plan for Department of Interior Design, Asia University
(Applicable for Fall 2025 Enrollees)

應修總學分: 20 學分 校課程委員會通過次別: 1133
Total Credits Required: 20 Approved in the 1133 University Curriculum Committee meeting

修課 每週上課時數 年級 修課 Hours per week 學分數 備註 類別 科目名稱 英文名稱 學期 Year of 實作(驗) Category Course Title English Title Credits Remarks 講授 實習 the Practice Lecture Intern (laboratory) Program 上 設計概論 Introduction to Design 2 2 0 (11)College Core Courses  $1^{st}$  $1^{st}$ 院 上 核心課程11學分 設計素描 Design Sketch 2 2 0 0  $1^{st}$  $1^{st}$ 上 基本設計(一) Basic Design (1) 3 3 0 0  $1^{st}$  $1^{st}$ 色彩計畫 Chromatics 2 2 0 0 1 st  $2^{nd}$ 下 設計繪畫 Design Drawing 2 2 0 0  $1^{st}$ (7) Departmental Core 室內設計圖學 Interior Design Graphics 3 3 0 0 核 **核心課程** 電腦繪圖(一) Computer Graphics (1) 0 0 2 2 7 學 二 下 分 設計原理 Principle of Design 2 2 0 0 2<sup>nd</sup> Professional Program 專業選修學程 (2) Department Photography and Image 攝影及影像處理 2 2 0 Processing 2 學 分

## 備註:

## Remarks:

- 1. 輔系至少修滿 20 學分,涵蓋院核心課程 11 學分、系核心課程 7 學分及系專業選修學程 2 學分。
- 2. 院核心課程、系核心課程及系專業選修學程,不得以通識教育課程之相同或類似科目抵免。
- 1. The minimum credits for the minor course are 20, including 11 credits of college core courses, 7 credits of department core courses and 2 credits of department elective courses.
- 2. College core courses, department core courses, and department professional elective courses cannot be exempted by using the same or similar general education courses.

系所主管簽章:

學院院長簽章: